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Abstract (en)
The heat exchanger serves for cooling fission gas produced in a tubular furnace, and consists of a cooled single tube (1) which is directly connected
to a tube of the tubular furnace. The single tube (1) merges via a distributor chamber (5) into the tubes (2) of a shell-and-tube heat exchanger. The
outer tube (3) surrounding the single tube (1) and the outer casing (9) surrounding the tube bundle are connected to one another and each provided
only with a socket (13, 14) serving to feed or remove coolant. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Wärmetauscher dient zum Kühlen von in einem Röhrenofen hergestelltem Spaltgas und besteht aus einem gekühlten Einzelrohr (1),
das an eine Röhre des Röhrenofens direkt angeschlossen ist. Das Einzelrohr (1) geht über eine Verteilkammer (5) in die Rohre (2) eines
Rohrbündelwärmetauschers über. Das das Einzelrohr (1) umgebende Außenrohr (3) und der das Rohrbündel umgebende Außenmantel (9) sind
miteinander verbunden und jeweils nur mit einem der Zuführung oder Abführung von Kühlmedium dienenden Stutzen (13, 14) versehen.
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